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Eladó Családi ház, 110 m2, 2 792 m2 telek, Marcali
42 990 000 Ft ( ~111 327 € )

Marcaliban eladó egy tágas, azonnal költözhető családi ház!

Adatlap sorszáma: #696900301

Szobák: 3 + 1

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Jó

Külső állapot: Jó

Fűtés: Vegyes tüzelés

Építés éve: 1965

Kilátás: Vegyes

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 - 400 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Gázcsonk a telken

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Parkolás: Garázsban

Bútorozottság: Részben bútorozott

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: G

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Eladásra kínálok egy tágas, jó állapotú családi házat, amely Marcaliban

található! Elsősorban több gyermekes családok számára ajánlom a bőséges

helykínálata miatt. Mindösszesen négy szoba áll rendelkezésre és várja új lakóit,

hogy saját ízlésük és igényük alapján gondolják újra. A házba lépve egy

előtérben találjuk magunkat, mely egyben az étkező is. Innen nyílik a konyha,

amiben egy kis kamra is helyet kapott. Igény esetén a már meglévő nyári

konyhából is ki lehet alakítani még egy szobát, ami jelenleg az udvarról

közelíthető meg, azonban egy kis átalakítást követve a házból is elérhető lenne.

Az ingatlan jó állapotnak örvend, tiszta és rendezett, jelenleg nem lakott, tehát

azonnal költözhető! A korai hetvenes években épült téglából, nyílászárói

műanyagok, redőnnyel és szúnyoghálóval ellátva. A fűtésről fatüzelésű kazán

gondoskodik, a melegvíz ellátásról pedig villanybojler. Az elektromos hálózat

csupán részben lett újítva, teljesítménye 3x20A. A tetőszerkezet jó állapotú,

fedése cserép. A kémények újra lettek építve. A falak egészségesek,

vizesedésnek nyoma sincs. A bejárathoz korábban építettek egy hangulatos

szélfogó teraszt is, ami kiváló nap indító helyszín lehet egy csésze kávé

kíséretében. A ház bővelkedik melléképületek terén is. Aknás garázsból nem

kevesebb mint kettő áll rendelkezésre, ebből az egyik két autó fogadására

alkalmas. Szintén kiváló választás lehet vállalkozóknak, vagy autó-

gépszerelőknek saját műhely üzemeltetése céljából. Mindamellett gazdálkodásra

és állattartásra is megfelelő, hiszen a telek közel 3000 m2 nagyságú.

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

Ich biete zum Verkauf ein geräumiges Familienhaus in gutem Zustand, in

Marcali! Ich empfehle es vor allem für Familien mit mehreren Kindern, da es sehr

geräumig ist. Es verfügt über insgesamt vier Zimmer und wartet auf seine neuen

Bewohner, die es nach ihrem eigenen Geschmack und ihren Bedürfnissen

umgestalten können. Wenn Sie das Haus betreten, befinden Sie sich in einer

Diele, die gleichzeitig das Esszimmer ist. Von hier aus gelangt man in die Küche

mit einer kleinen Speisekammer. Bei Bedarf kann die vorhandene Sommerküche

in einen weiteren Raum umgewandelt werden, der derzeit vom Hof aus

zugänglich ist, aber mit ein wenig Umgestaltung auch vom Haus aus betreten

werden könnte. Die Immobilie ist in gutem Zustand, sauber und ordentlich,

derzeit unbewohnt, also sofort bezugsfertig! Es wurde in den frühen siebziger

Jahren aus Ziegeln gebaut, mit Kunststofffenstern, Fensterläden und

Moskitonetzen. Die Heizung erfolgt über einen Holzkessel und die

Warmwasserbereitung über einen Elektroboiler. Das Stromnetz ist nur teilweise

erneuert worden und hat eine Kapazität von 3x20A. Das Dach ist in gutem

Zustand und mit Ziegeln gedeckt. Die Schornsteine sind erneuert worden. Die

Wände sind in gutem Zustand und es gibt keine Wasserschäden. Am Eingang

wurde früher eine gemütliche Windschutzterrasse gebaut, die sich hervorragend

eignet, um den Tag mit einer Tasse Kaffee zu beginnen. Das Haus verfügt

außerdem über eine Vielzahl von Nebengebäuden. Es gibt nicht weniger als zwei

Garagen mit einem Schacht, von denen eine Platz für zwei Autos bietet. Das

Haus eignet sich auch hervorragend für Bauunternehmer oder Automechaniker,

die ihre eigene Werkstatt betreiben wollen. Es eignet sich aber auch für

Landwirtschaft und Viehzucht, da das Grundstück fast 3000 m2 groß ist. 

Diese Immobilie ist großartig, oder? Rufen Sie uns an, um weitere Informationen

zu erhalten und einen Termin zu vereinbaren! Wenn Sie kaufen oder verkaufen

möchten, wenden Sie sich bitte an den Home Manager! Wir können Ihnen

helfen, Ihre Ziele zu erreichen, in jeder Gegend des Landes! Sollten Sie ein

günstiges Kreditangebot benötigen, werden unsere Berater nach einem

kostenlosen Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am

besten geeignete auswählen!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

I offer for sale a spacious family house in good condition, located in Marcali! I

recommend it mainly for families with several children because of its ample

space. It has a total of four rooms available and awaits its new residents to

rethink according to their own taste and needs. Upon entering the house, you

will find yourself in a hallway which is also the dining room. From here you enter

the kitchen with a small pantry. If required, the existing summer kitchen can be

converted into a further room, which can currently be accessed from the

courtyard, but with a little remodelling it could also be accessed from the house.

The property is in good condition, clean and tidy, currently unoccupied, so it is

ready to move in immediately! It was built in the early seventies of brick, with

plastic windows, shutters and mosquito nets. Heating is provided by a wood-

burning boiler and hot water by an electric boiler. The electrical network has

been only partially renewed, with a capacity of 3x20A. The roof is in good

condition, covered with tiles. The chimneys have been rebuilt. The walls are in

good condition and there is no water damage. A cosy windbreak terrace was

previously built at the entrance, which would make an excellent place to start

the day with a cup of coffee. The house also has an abundance of outbuildings.

There are no less than two garages with a shaft, one of which can accommodate

two cars. Also an excellent choice for contractors or car mechanics to run their

own workshop. However, it is also suitable for farming and livestock, as the plot

is almost 3000 m2. 

This property is great, right? Please call for more information and to make an

appointment! If you are looking to buy or sell, please contact the Home

Manager! We can help you achieve your goals, in any area of the country!

Should you need a favourable loan offer, our advisors will select the most

suitable one for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


